

香港環境 卓越大獎

Hong Kong Awards for Environmental Excellence

中華人民共和國香港特別行政區
Hong Kong Special Administrative Region
of the People's Republic of China
20th 周年紀念
ANNIVERSARY



學校 (小學)
Schools (Primary)

銅獎 Bronze Award



保良局世德小學 PLK Castar Primary School

保良局世德小學致力推動環境教育，加強學生對環境保育的意識。學校善用校園每處空間，締造「世德綠校園」，設施包括生態水池、蝴蝶長廊、種植園地、地質研習角等，讓學生在校園內學習珍惜大自然。

PLK Castar Primary School is committed to promoting environmental education and raising students' environmental awareness. The school makes full use of every space on campus to create "Green Castar", with facilities including Eco Pond, Butterfly Corridor, Plantation Garden, Geo Corner, etc, which would enable students to learn how to cherish nature on campus.



安排各級學生參加環保專題學習活動如農耕活動，研究校園節能設施等。
Introducing specific learning activities on environmental topics for students in all forms, like farming activities and study on energy saving facilities on campus.



為綠色領袖生提供培訓，提高他們對環境課題的認識，並鼓勵他們影響同儕。
Providing training to Green Leaders to enhance their knowledge on environmental issues and encouraging them to influence their peers.



鼓勵同學珍惜食物，並將廚餘轉化為肥料作耕種用途。
Encouraging students to cherish food and turning food waste to fertilisers for farming.